
 

Ishøj Boligselskab 

Afdeling Solkysten 

Indkaldelse til bestyrelsesmøde 

Dato: 08-11-2020 

Tid: 12:00 

Stæreskellet 41, stuen 

Deltagere fra bestyrelsen: Kathe Farvin, Sasha Gram, Brian Nielsen, Nanett Nielsen, Nanna 
Askjær og Maibritt Lauridsen 

Øvrige deltagere: Maria Bundtofte (OB formand) 

Afbud: Pervin Göktepe 

Pkt.:       Referat: 

01:   Godkendelse af dagsorden   Dagsorden blev enstemmigt godkendt 

02:   Godkendelse af referat fra sidste 
møde 

  
 
Intet til referat 

03:   Valg af ordstyrer   
 
Kathe valgt til ordstyrer 

04:   Valg af referent   Her blev det besluttet at Nanna fremadrettet 
vil være referent til alle møder  

05:   
 
Orientering fra formanden 

5.1 Bestyrelsens sammensætning 

5.2 Valg af repræsentantskab 

5.3 Tavshedspligt 

  
 
5.1 Bestyrelsens sammensætning 
Valg af næstformand: Sasha Gram 2020-
2022  

Valg af kasserer: Nanett Nielsen 2020-2021 
 
Øvrige bestyrelsesmedlemmer: Nanna 



5.4 Sociale medier samt håndteringen 
af offentliggørelsen 

5.5 Driftskontoret 

5.6 Byggeriet (status) 

Askjær 2020-2022 og Brian Nielsen 2020-
2021 

1. Suppleant Maibritt Lauridsen 2020-2021 

2. Suppleant Pervin Göktepe 2020-2021 

5.2 Valg af repræsentantskab 
Valg til repræsentantskab: 

- Kathe 
- Brian 
- Nanna 
- Nanett 

5.3 Tavshedspligt 
Der er truffet beslutning om suppleanters har 
samme tavshedspligt som bestyrelsen. Der 
er givet underretning om rollefordeling, samt 
suppleanters taleret men ikke stemmeret. 

5.4 Sociale medier samt håndteringen af 
offentliggørelsen 
Ansvarlig i bestyrelsen for opdatering af 
hjemmeside er Nanna. Der er enighed i 
bestyrelsen om, at Facebook gruppen 
Solkysten er en beboergruppe og al 
information fra bestyrelsen afgives på 
boligselskabets hjemmeside. 

5.5 Driftskontoret 
Intet til referat 

5.6 Byggeriet (status) 
Der arbejdes fortsat på at få opsat 
overvågning, opsætning af lys og at fortov 
færdiggøres.  

06:   Parkering   
Brian bliver ansvarlig for parkeringsudvalget 
i bestyrelsen. Maria fremsender de regler og 
vejledninger der foreligger fra hhv. Qpark og 
kommunen. Brian vil undersøge om der kan 
flyttes rundt på handicappladserne uden for 
store omkostninger samt om der kan blive 3-
4 p-pladser til firmabiler. 

07: 

 

Affald 

 
Vi oplever at folk har svært ved at sorterer 
deres affald og affaldsrummene til tider 
bliver brugt til storskrald. Bør vi opsætte flere 
skilte, eller skal vi sende et velkomstbrev ud 



til nye beboere når de flytter ind. Muligheden 
er også at der opsættes overvågning. 

08:   Nyt fra ejendomskontoret   
Maria informerede om de ansatte ved 
ejendomskontoret. 

09:  Nyt fra organisationen v/Maria  
Maria informerede om ansatte i Glashuset 
og brugen af dette.  

10:  Næste møde  
 
Søndag den 22. november kl. 10.00 

Referent: Nanna 

 


